
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 314

Hvad er ministerens holdning til en lignende ordning i Danmark som det sven-

ske forslag om pant på mobiltelefoner, og vil ministeren fremlægge en model

for, hvordan en ordning med pant på mobiltelefoner og andet elektronisk ud-

styr, som bl.a. bærbare computere, kunne se ud i Danmark med det formål at

øge genanvendelse af metallet og dermed mindske disse produkters belast-

ning af miljøet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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